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                            CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 22967/28.08.2020 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  27.08.2020  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

   Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziția Președintelui                   

Consiliului  Județean Constanța  nr.291/18.08.2020, astăzi 27.08.2020, ora 13.00,                                      

ședință ce se va desfășura în sistem videoconferință în conformitate cu art.196                 

al. (1) lit.b din Ordonanța  de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 

administrativ.  

           La ședinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte                    

al Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu Iorga - Vicepreședinte               

al Consiliului Județean Constanța, doamna Belu Mariana  - Secretarul General                 

al Județului Constanța, consilieri judeţeni. 

           Lipsesc următorii consilieri județeni : domnul Learciu Dumitru Daniel - 

Vicepreședinte  al Consiliului Județean Constanța,  domnul Florea Dumitru,                        

doamna Niță Luminița.  

 

X 

Ordinea de zi:         

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proceselor verbale ale şedinţelor 

Consiliului Judeţean Constanţa desfăşurate la datele: 30 iunie 2020, 6 iulie 2020 

şi 13 iulie 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a 

Riscurilor al Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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3. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului referitor la constituirea 

Judeţului Constanţa ca parte civilă într-un dosar penal. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de Parteneriat dintre  UAT 

Municipiul Constanţa şi UAT Judeţul Constanţa pentru amplasarea 

indicatoarelor direcţionale şi a panourilor de informare, în vederea semnalizării 

Centrului de Excelenţă în Turism şi Servicii „Tomis”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui contract de consultanţă, asistenţă 

şi/sau reprezentare juridică a Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 

Burada” şi împuternicirea conducerii pentru semnarea acestui contract.   

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

6. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Biroului Electoral de 

Circumscripţie Judeţeană nr.14 Constanţa a Teatrului de Vară Soveja Constanţa, 

în perioada 22-26 septembrie 2020, pentru instruirea personalului implicat în 

procesul electoral. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective elaborat în vederea 

organizării concursului de proiecte de management pentru Centrul Cultural 

Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei pentru concursul de proiecte de 

management la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Apostoleanu Corina Mihaela, director/manager la 

Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării finale a managementului doamnei Apostoleanu Corina Mihaela, 

director/manager la Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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11. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publică a 

Judeţului Constanţa, situat în localitatea Băneasa, în 2 (două) loturi în vederea 

edificării unor locuinţe protejate pentru persoane cu dizabilităţi. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

12. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publică a 

Judeţului Constanţa, situat în localitatea Topraisar, în 2 (două) loturi în vederea 

edificării unor locuinţe protejate pentru persoane cu dizabilităţi. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a 

unui bun imobil din domeniul public al UAT Ion Corvin în domeniul public al 

UAT Judeţul Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a 

unor bunuri imobile din domeniul public al UAT Rasova în domeniul public al 

UAT Judeţul Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a 

unor bunuri imobile din domeniul public al UAT Cernavodă în domeniul public 

al UAT Judeţul Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a 

unui bun imobil din domeniul public al UAT  Oraş Negru Vodă în domeniul 

public al UAT Judeţul Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea impactului asupra dezvoltării economice 

la nivel judeţean/regional a proiectului de infrastructură rutieră propus, acordului 

de parteneriat între Agenţia pentru Dezvoltare Regională Sud-Est şi a UAT 

Judeţul Constanţa şi a contribuţiei de 2% din valoarea eligibilă a cheltuielilor 

necesare întocmirii documentaţiilor tehnico-economice pentru proiectul 

„Reabilitarea şi modernizarea drumurilor judeţene DJ 226A tronsonul 

DN”/Tariverde – Cogealac şi DJ 226B Tronsonul Cogealac – Grădina – 

Pantelimon – DN 2A Crucea”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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18. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de parteneriat între Agenţia 

pentru Dezvoltare Regională Sud-Est şi UAT Judeţul Constanţa şi a contribuţiei 

de 2% din valoarea eligibilă a cheltuielilor necesare întocmirii documentaţiilor 

tehnico-economice pentru proiectul „Conservarea, protejarea şi punerea în 

valoare a Ansamblului Rupestru Murfatlar”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

19. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat SC RAJA SA Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind acordarea unor stimulente financiare lunare 

personalului medical şi de specialitate din cadrul Spitalului Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

21. Proiect de hotărâre privind majorarea nivelului alocaţiei de hrană pentru 

consumul colectiv din cadrul Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa 

pentru pacienţii internaţi cu COVID-19. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

22. Proiect de hotărâre privind actualizarea nivelului chiriilor aferente unor spaţii 

cu destinaţie de cabinete medicale, situate în incinta Policlinicii nr.2 Constanţa, 

aflate în administrarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol 

Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

23. Proiect de hotărâre privind actualizarea cuantumului redevenţelor aferente unor 

spaţii, proprietatea privată a  judeţului Constanţa, în care se desfăşoară activităţi 

medicale şi conexe actului medical, situate în incinta Policlinicii nr.2 Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

24. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente 

medicale, în vederea dotării Compartimentului de Terapie Intensivă Neonatală 

din cadrul Secţiei de Neonatologie. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

25. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei”Constanţa a unor echipamente 

medicale, în vederea dotării Centrului de Sănătate Multifuncţional Năvodari. 
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Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale încheiate la 

31.12.2019 ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa în 

reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressment. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

28. Proiect de hotărâre privind actualizarea costului pentru acordarea de servicii 

sociale minorilor afectaţi de HIV/SIDA, aflaţi în plasament la Fundaţia Morning 

Glory House. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al bugetului judeţean 

Constanţa pe trimestrul II, anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2020 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii pe anul 2020 pentru Direcţia Generală de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

32. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2020 şi modificarea listei de investiţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă 

„Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

33. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2020 şi modificarea listei de investiţii pe anul 2020 pentru Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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34. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2020 pentru Direcţia Generală de Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de 

la Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa, „Căluţul de Mare”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de 

la Muzeul de Artă Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii, pe anul 2020, de la Muzeul de Istorie Naţională 

şi Arheologie Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii, pe anul 2020, de la Complexul Muzeal de 

Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de 

la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 

2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare a Consiliului Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

____________________________________________________________________ 

42. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea în cadrul Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a unui membru. 
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Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

43. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea structurii organizatorice 

a Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri                

şi Cheltuieli şi a Listei de Investiţii, pe anul 2020, de la Teatrul de Stat 

Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

45. Proiect de hotărâre privind modificarea Listei de investiţii a regiei Autonome 

Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa „în reorganizare, in judicial 

reorganisation, en redressment” pe anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

46. Proiect de hotărâre privind transmiterea cu titlu gratuit unor unităţi 

administrativ – teritoriale a materialului lemnos rezultat urmare a acţiunii                 

de igienizare a terenului proprietate publică a judeţului Constanţa, în suprafaţă 

de 108.685 mp, situat în Eforie Sud, Str. Republicii nr.7. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

47. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Ştefan 

Gheorghe. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

X 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia :  Bună ziua, dragi colegi!  

          Mai sunt colegi care nu s-au putut loga? Putem începe? Voi face prezența.  

Sunt prezenți 33 de consilieri județeni. Ședința este legal constituită.  

         Astăzi, pe ordinea de zi avem 41 proiecte de hotărâre, iar pe ordinea 

suplimentară avem 6 proiecte de hotărâre. Proiectul de hotărâre nr.4 este retras.   

        Dau citire celor 6 proiecte de hotărâre aflate pe ordinea suplimentară. 

         Supun la vot ordinea de zi.  

- Cine este pentru ordinea de zi suplimentară?   

       Vot, vă rog frumos!  Sau ridicați mâna, cel mai bine. 

- Este cineva împotrivă? Abținere? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Cine este pentru întreaga ordine de zi supusă atenției?   



8 
 

 

         Vot prin ridicare de mână.  

- Este cineva împotrivă? Abținere? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru. S-a conectat și doamna consilier județean 

Lokman Ionela.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Cu 34 de voturi pentru, ordinea de zi este aprobată.  

Dna. Lokaman Ionela: Bună ziua.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proceselor verbale ale şedinţelor 

Consiliului Judeţean Constanţa desfăşurate la datele: 30 iunie 2020, 6 iulie 2020 

şi 13 iulie 2020.  

- Vot, vă rog frumos!   

      Există cineva care nu a reușit să voteze? Apar 3 voturi lipsă.     

Dl. Turcu Daniel: Mie nu mi-a apărut opțiunea de vot.      

Dl. Enescu Marius Dumitru: Nici mie.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Ieșiți și vă logați din nou. Cei care nu au reușit!                    

Mai așteptăm 30 de secunde! Închidem votul!  

       Rezultat vot: 30 de voturi pentru.  Primul proiect de hotărâre a fost aprobat.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire                       

a Riscurilor al Judeţului Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos!   

      Există cineva care nu a reușit să voteze? 

Dl. Enescu Marius Dumitru: Da, eu nu am reușit să votez.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Ieșiți și vă logați din nou. Rezultat vot! 

Dl. Enescu Marius Dumitru: Nu îmi intră grila de vot! 

       Rezultat vot: 33 de voturi pentru.   

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

3. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului referitor la constituirea 

Judeţului Constanţa ca parte civilă într-un dosar penal. 

- Vot, vă rog frumos!  

      Rezultat vot: 32 de voturi pentru.  Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.       

         Vă mulțumesc.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : Proiectul de hotărâre numărul 4 a fost retras.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui contract de consultanţă, asistenţă 

şi/sau reprezentare juridică a Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 

Burada” şi împuternicirea conducerii pentru semnarea acestui contract.   

- Vot, vă rog frumos!  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, am o intervenție înainte de vot! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vă rog! 

Dl. Iordache Marian: Intervenția se referă la valoarea acestui proiect, la valoarea 

maximă a contractului, cu cine se semnează contractul și ce obiect are? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Nu se știe. Deocamdată aprobăm semnarea.  

Dl. Iordache Marian: Și care este valoarea maximă?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Se va considera cea mai bună ofertă.  

Dl. Iordache Marian: Și ce obiect are dosarul respectiv? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Este pentru Centrul Cultural Judeţean Constanţa 

„Teodor T. Burada”, dânșii nu au jurist, nu au avocat. Au nevoie pentru consultare 

juridică. Sunt mai multe oferte, ați  avut materialele la comisii, din ce am înțeles.                

Și reprezentare juridică, dacă va fi cazul.  

Dl. Crușoveanu Marian : Dacă îmi permiteți, domnule președinte! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vă ascult, domnule Crușoveanu! 

Dl. Crușoveanu Marian : Ieri, în cadrul Comisiei de specialitate Buget - Finanțe 

am întrebat despre acordarea acestui mandat către directorul interimar.  

       Deci noi, practic, acordăm un contract în alb, o semnătură în alb, pentru a stabili 

valoarea acestui contract. Dar nu știm care este obiectul contractului, care va fi 

durata, care vor fi tarifele? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : O secundă, domnule Crușoveanu! Vă dau și 

explicații! Știți prea bine că pe perioada stării de alertă și stării de urgență, nu se pot  

organiza concursuri, iar cei de acolo au niște procese și au nevoie de reprezentare 

juridică.  

Dl. Crușoveanu Marian : Vedeți! Doar presupunem, ar trebui să știm. Da sau nu! 

Nu putem presupune! Îi dăm unui om un contract în alb.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Crușoveanu! Îmi dați voie o secundă? 

Haideți să nu facem politică astăzi! 

Dl. Crușoveanu Marian : Nu facem politică! Este vorba de a acorda un mandat 

unui om.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Dacă nu doriți, nu votați acest proiect, nu este nici o 

problemă! 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, îmi permiteți o intervenție?! Având în 

vedere răspunsul la întrebările acestea, întreg grupul P.N.L. va vota „împotrivă“.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Cum? 
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Dl. Iordache Marian: Având în vedere răspunsul la întrebările acestea, întreg 

grupul P.N.L. va vota „împotrivă“.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Din ceea ce văd, ca urmare a unui studiu, s-a 

constatat că valoarea  unui astfel de contract este o sumă mai mică de 1.000 de lei.  

Dl. Iordache Marian: Așa trebuia să ni se spună! 

Dl. Crușoveanu Marian : Ori aveți, ori nu aveți date să ne dați, domnule 

președinte! Că la comisie nu ne-ați dat nimic! Nu a fost niciun fel de detaliu la 

comisie, domnule președinte! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Noi acum aprobăm, după aceea vom avea ofertele.              

Ei nu pot încheia un contract cu cineva dacă nu au oferte. E logic! 

Dl. Crușoveanu Marian : Ascultați-mă puțin, vă rog frumos! La comisie am pus 

următoarea întrebare:  

      Există vreun reper financiar în ceea ce privește acest contract? Mi s-a spus că nu 

există nici un fel de reper.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Eu nu am fost la comisie, domnule Crușoveanu,             

nu fac parte din comisie, cu tot respectul! 

Dl. Crușoveanu Marian : Tocmai de aceea v-am spus! Avem vreun reper?                    

S-a modificat ceva față de comisie, sau nu s-a modificat?  

       Pentru că la comisie nu era nici o informație care să facă referire la partea 

financiară și la obiectul acestui contract.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Stați puțin, că vă răspunde doamna Belu. Pentru că nu 

ați înțeles că de abia acum se depun ofertele. V-am spus de 3 ori, dar aceasta este 

situația! Mă repet continuu! Poftiți, doamna Belu.  

Dl. Crușoveanu Marian : Poate nu știți că ieri toată Comisia de specialitate              

Buget- Finanțe s-a abținut la acest proiect. Inclusiv colegii dumneavoastră.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Foarte bine! Vă explică doamna Belu.  

Dna. Belu Mariana: Ieri, la Comisia de specialitate Buget- Finanțe, am considerat 

că este necesar să luăm legătura cu directorul economic al Centrului Cultural 

Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. Astăzi, ne-am întâlnit și cu doamna 

Blacioti Georgeta. 

        În Nota de fundamentare, care este pe site, care a fost atașată proiectului                    

de hotărâre, cei de la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”              

au prezentat și câteva oferte referitoare la prospecția pieții.  

        Evident că vor continua cu prospecția pieții pe cele 3 tipuri de activități pe care 

le solicită a le avea pe această temă: consultanță, asistență juridică și, dacă va fi 

cazul, de reprezentare.  

       Aveți în spatele proiectului de hotărâre niște sume. S-ar putea, urmare                       

a continuării prospecției pieții să fie și alte sume, dar pentru a ieși din acest impas                

și să nu lăsăm Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”                           

fără consultanță juridică, pentru că au multe contracte în derulare, cred că ar fi mai  
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bine, este un punct de vedere, nu neapărat de luat în seamă, să putem să stabilim            

o limită maximă pentru cele 3 activități.  

        Ca să putem împuternici directorul, nu avem noi cum să facem contractul.                 

Să stabilim o limită maximă pentru cele 3 activități separat pentru asistență, pentru 

consultanță, pentru reprezentare.  

        În raport de această marjă să se limiteze și directorul atunci când încheie acest 

contract.  

        Numai în ideea de a ieși din acest impas, pentru că  Centrul Cultural Judeţean 

Constanţa „Teodor T. Burada”  nu are consilier juridic, nu are avocat și nu poate 

angaja din cauza situației de alertă. 

          Nu cred că este o problemă să stabilim acum o limită orientându - ne                           

după contractele din anii precedenți,  până la sfârșitul anului, 2-3 luni, 5 luni câte 

mai sunt.  

          Poate se vor putea organiza concursuri până atunci. Nici nu îi putem lăsa din 

cauza unor neînțelegeri. Eu cred că este rezonabil să stabilim o limită, mai ales                 

că avem un contract încheiat acum 1 an,  2 ani întocmit de noi pe limite rezonabile.   

          Le puteți stabili dumneavoastră, se votează limitele și împuternicim directorul. 

Pentru a nu bloca activitatea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 

Burada”.   

Dl. Crușoveanu Marian : Doamna Belu, eu acum mă uit pe documentație, da! și nu 

văd pe documentație, nu se prezintă nici un fel de sumă.   

        Ieri, la comisie, dacă vă aduceți bine aminte, am întrebat dacă există vreun 

reper din punct de vedere economic. 

Dna. Belu Mariana: Nu are rost să mai continuăm discuția, chiar dumneavoastră  

ați cerut să stabilim o limită maximă față de care directorul să se raporteze.           

      Eu vă spun că există în Nota de fundamentare a Directorului economic oferte                 

pe care le-au primit, urmare a prospecției pieței.  

     Haideți să nu mai pierdem timpul, să stabilim limitele maxime.  

Dl. Crușoveanu Marian : Nu le văd, doamnă?! Unde le văd pe documentație?                  

Că ieri nu mi-ați dat niciun răspuns. Nimeni nu ne-a dat nici un răspuns ieri. 

Dna. Belu Mariana: Domnule consilier, nu v-am dat nici un răspuns pentru că nu le 

aveam. Am promis că voi lua legătura cu conducerea Centrului, am făcut-o și v-am 

prezentat astăzi punctul de vedere.  

Dl. Crușoveanu Marian : Acum le prezentați? Vreau să le văd și eu! Unde sunt? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Crușoveanu, doamna Belu v-a dat 

explicații. Haideți să stabilim o limită de sumă și mergem pe opțiunea aceasta.                 

Sunt orientative. Sunteți de acord?  

Dl. Crușoveanu Marian : Da, stabilim o limită de sumă, da! 

Dl. Iordache Marian: Faceți propunerea, domnule președinte, că sunteți inițiator! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnul Crușoveanu să facă propunerea, că este jurist 

pe jurisprudență.  

Dl. Crușoveanu Marian : Dumneavoastră domnule președinte, ați spus                            

și doamna Belu a explicat că aveți mai multe tipuri de contracte încheiate cu 

instituțiile subordonate, da!? Aveți exemple. Dați-mi și mie un exemplu.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Avem mai multe propuneri, nu mai multe tipuri de 

contracte.  

Dl. Crușoveanu Marian : M-am referit la mai multe tipuri, fie de asistență juridică, 

de reprezentare în instanță, domnule președinte. Că sunt contracte diferite.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Crușoveanu, sunteți de acord să propuneți   

o sumă maximală? Dumneavoastră?  

Dl. Gima Stelian: Dacă îmi permiteți să intervin, domnule președinte.                          

Sunt Stelian Gima. Domnul Crușoveanu nu are cum să propună în numele 

dumneavoastră, deoarece dumneavoastră sunteți ordonatorul de credite.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Gima, fiecare consilier județean are dreptul 

să facă obiecțiuni sau propuneri. Acum dezbatem proiectul.  

Dl. Gima Stelian: Legat de aceste obiecțiuni, eu, în Comisia de specialitate  

Juridică, Ordine Publică și Situații de Urgență, m-am abținut de la acest proiect. 

Dacă am reținut bine, doamna Belu a spus la un moment dat să nu blocăm activitatea 

Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”.  

       Având în vedere situația decretată de Guvernul României, această instituție, 

momentan nu își prea poate desfășura activitatea, fiind totul suspendat din punct de 

vedere cultural.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Poftim?! 

Dna. Belu Mariana: Nu este adevărat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Nu,  aici, domnule Gima, cu tot respectul, sunteți 

consilier județean, activitatea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 

Burada” este și de școlarizare, nu numai de organizare de spectacole.  

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule președinte, am o propunere: Având în vedere că 

nu sunt toate documentele gata, să îl propuneți la ședința următoare când veți avea 

toate documentele în ordine. Vă rog eu frumos.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Crușoveanu, supun la vot propunerea 

dumneavoastră. Eu vă propun o sumă maximală de 3,000 de lei.  

Dl. Crușoveanu Marian : Pentru ce? 3,000 de lei pentru ce? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Pentru încheierea unui contract de asistență juridică.  

Dl. Moldovanu Vasile : Domnule președinte, 3,000 de lei nu mi se pare o sumă 

rezonabilă pentru un om de specialitate care să vină și să facă asistență juridică de 

specialitate pentru o lună de zile sau, cum a spus doamna Belu, până la sfârșitul 

anului.  
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Eu aș propune o sumă lunară de 3,000 de lei, urmând ca după ce se va desfășura un 

concurs și se va angaja  un jurist, să se rezilieze acest contract.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Să i se rezilieze acest contract.  

Dl. Moldovanu Vasile : Poftiți?! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : După ce se organizează concurs și se angajează           

un jurist, să se rezilieze acest contract.  

Dl. Moldovanu Vasile : Corect! Până la data respectivă o sumă lunară de 3,000               

de lei.  

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule Moldovanu, domnule președinte, când veți fi 

pregătiți cu documentația așa cum trebuie să fiți pregătiți, o să îl propuneți la vot așa 

cum trebuie.  

      Eu propun să îl scoatem de pe ordinea de zi iar, în ceea ce privește funcționarea 

Centrului, așa cum au funcționat până acum fără jurist, poate îi ajută cei din Direcția 

Consiliului Județean, dacă au o problemă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Eu v-am spus, domnule Crușoveanu, că nu aveți 

studii juridice. Nu poate reprezenta în instanță Consiliul Județean o altă instituție. 

Numai instituția respectivă poate.  

Dl. Crușoveanu Marian : Stați puțin, nu este vorba de reprezentare în instanță.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Poftim?! 

Dl. Crușoveanu Marian : Care reprezentare? Este vorba despre consiliere juridică!                

Doamna Belu ne-a spus ieri că este nevoie pentru diverse spețe pe care le au pe 

contracte.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Sunt 3 puncte: pentru asistență, pentru consultanță, 

pentru reprezentare.  

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule președinte, este la modul general.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Supunem la vot propunerea dumneavoastră și 

propunerea mea. Spuneți propunerea dumneavoastră! 

Dl. Crușoveanu Marian : Să îl retrageți de pe ordinea de zi și să îl faceți așa cum 

trebuie să îl faceți.   

Dna. Belu Mariana : Este dreptul inițiatorului. Retragerea unui proiect de hotărâre 

de pe ordinea de zi este dreptul inițiatorului, este opțiunea inițiatorului. Nu poate fi o 

propunere.  

Dl. Crușoveanu Marian : Asta am cerut domnului președinte. Să îl retragă de pe 

ordinea de zi.  

Dna. Belu Mariana : Ați cerut domnului președinte! Am înțeles. Deci nu îl retrageți 

de pe ordinea de zi! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Eu nu îl retrag de pe ordinea de zi.  

Dl. Crușoveanu Marian : Atunci, supuneți-l la vot! 

Dl. Iordache Marian: Supuneți-l la vot! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : Cine este de acord cu acest amendament ca Suma 

lunară maximă de reprezentare juridică să fie de 3,000 de lei? 

Dna. Belu Mariana : Consultare, asistență sau reprezentare juridică. Dacă va fi 

nevoie.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Consultare, asistență sau reprezentare în instanță. 

Dl. Crușoveanu Marian : Deci, dacă va fi nevoie. Nu avem nevoie la ora asta.  

Dna. Belu Mariana : La acest moment, când am vorbit cu doamna Director 

economic,  nu au pe rol nici un proces. S-ar putea să aibă.  

Dl. Crușoveanu Marian : Nu au pe rol nici un proces. Am înțeles.  

Dna. Belu Mariana : Au nevoie de consultanță și asistență.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Au nevoie de consultanță și asistență. Și de 

reprezentare în instanță. Contractul va avea 3 puncte.  

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule președinte, am înțeles foarte clar, la acest 

moment nu este nici un proces în instanță. Corect, doamna Belu?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Nu ați înțeles! Asta este că nu ați înțeles!Vă mai 

explică doamna Belu încă o dată. Nu vreți să înțelegeți.  

Dna. Belu Mariana : Haideți să reluăm.  

           Contractul este pe 3 tipuri de activități: consultanță, asistență și reprezentare, 

dacă va fi nevoie pentru că la acest moment nu există nici un proces pe rol.                 

Este posibil să apară sau să nu apară. Este normal să le trecem pe toate.                         

Așa se întocmesc toate contractele.  

Dl. Crușoveanu Marian : Bineînțeles.  

Dna. Belu Mariana : Dacă va fi și un proces vor fi și reprezentați.   

Dl. Crușoveanu Marian : Doamnă, am înțeles! 

Dna. Belu Mariana : O sumă maximă, pentru consultanță și asistență juridică,                 

și ar trebui să propunem, din punctul meu de vedere, ca jurist, ar trebui să propunem 

și o sumă maximă, dacă va fi nevoie de reprezentare pentru acțiunea principală           

și pentru căile extraordinare de atac.  

Dl. Crușoveanu Marian : Rugămintea mea este să nu mai stăm, și să facă proiectul 

așa cum trebuie făcut, de la început. Dacă eram în sală era cu totul altceva.  

Dna. Belu Mariana : Proiectul este întocmit corect! Răspunde tuturor exigențelor 

legale! Mai trebuie să le și înțelegem! Vă rog mult de tot! 

Dl. Crușoveanu Marian : Doamnă, noi, în proiectul de hotărâre, nu avem 

documentația din care să reiasă așa ceva! 

Dna. Belu Mariana : Vă rog să mă lăsați să vorbesc! Proiectul de horărâre este 

făcut corect ! 
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Dl. Crușoveanu Marian : Întrebarea mea este alta: Cum au funcționat în toți acești 

ani, fără jurist? 

Dna. Lokman Ionela: Dar de ce nu ascultați explicațiile? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : O lăsați și pe doamna Secretar General să vorbească? 

Cu respect, dacă se poate! 

Dl. Crușoveanu Marian : Se întrerupe, domnule președinte! De aceea vă spun! 

Datorită modalității de desfășurare a ședinței, se înțelege foarte greu! Nu știu dacă 

mă auziți! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vă auzim foarte bine! Acum poate da explicații 

doamna Belu? 

Dl. Crușoveanu Marian : Da, bineînțeles! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Mulțumesc! Doamna Belu.  

Dna. Belu Mariana : Deci, încă o dată vreau să îl asigur pe domnul Crușoveanu și 

pe toți consilierii județeni că nu îmi permit niciodată să înscriu un proiect de hotărâre 

pe ordinea de zi întocmit incorect. 

         Și v-am explicat și ieri că este întocmit corect, că nu este ilegal, pentru că a fost 

împuternicit, mandatat directorul să semneze. Deci, este întocmit corect.  

        Faptul că inițiatorul, președintele a venit cu limitele maxime, marjele maxime 

în care conducerea poate face negocieri, este un amendament. Dacă doriți să votați 

acest lucru, bine! Dacă nu, aceasta este situația. Nu este nicio problemă. Dar, repet, 

nu îmi permit să prezint în fața consilierilor județeni  proiecte de hotărâre întocmite 

incorect.  

Dl. Crușoveanu Marian : Se aude foarte prost, doamna Belu.  

Dl. Moldovanu Vasile: Sunt de acord, doamna Secretar General. Domnule 

președinte, vă propun să trecem la vot! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Cine este de acord cu amendamentul meu, cu limita 

de sumă de 3,000 de lei? 

- Vot, vă rog frumos! 

      Rezultat vot: 14 voturi pentru, 12 voturi împotrivă și 6 abțineri. Acest 

amendament a fost adoptat! 

    Trecem la votul proiectului.  

- Vot, vă rog frumos! 

      Rezultat vot: 13 voturi pentru, 16 voturi împotrivă și 4 abțineri. Acest proiect nu 

a fost adoptat.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

6. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Biroului Electoral                    

de Circumscripţie Judeţeană nr.14 Constanţa a Teatrului de Vară Soveja 

Constanţa, în perioada 22-26 septembrie 2020, pentru instruirea personalului 

implicat  în procesul electoral. 

- Vot, vă rog frumos! 

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective elaborat în vederea 

organizării concursului de proiecte de management pentru Centrul Cultural 

Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”.  

- Vot, vă rog frumos!     

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru și o abținere.Acest proiect a fost adoptat. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei pentru concursul de proiecte             

de management la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

- Vot, vă rog frumos!     

Dl. Marinescu Ion: Nu apare opțiunea de vot! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mai stăm 20 de secunde. Pentru cei care nu puteți 

vota, ieșiți și vă logați încă o dată!  

     Rezultat vot: 28 de voturi pentru, un vot împotrivă și o abținere. Acest proiect a 

fost adoptat. Vă mulțumesc.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Apostoleanu Corina Mihaela, director/manager la 

Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos, dragi consilieri!   

    Rezultat vot: 31 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării finale a managementului doamnei Apostoleanu Corina Mihaela, 

director/manager la Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  
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Rezultat vot:  32 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

11. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publică a 

Judeţului Constanţa, situat în localitatea Băneasa, în 2 (două) loturi în vederea 

edificării unor locuinţe protejate pentru persoane cu dizabilităţi. 

- Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

     Rezultat vot: 32 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

12. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publică a 

Judeţului Constanţa, situat în localitatea Topraisar, în 2 (două) loturi în vederea 

edificării unor locuinţe protejate pentru persoane cu dizabilităţi. 

- Vot, vă rog frumos, dragi consilieri! Vă mulțumesc.  

Dl. Marinescu Ion: La mine nu apare posibilitatea de vot! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ieșiți și vă logați din nou! Verificați rețeaua de internet. 

Sunt colegi care nu au reușit să voteze?  

       Rezultat vot:  32 de voturi pentru.   Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil din domeniul public al UAT Ion Corvin în domeniul public al UAT 

Judeţul Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos, dragi colegi! Vă mulțumesc.  

Există colegi care nu au reușit să voteze?  

      Rezultat vot: 31 de voturi pentru și o abținere.  Acest proiect a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare                  

a unor bunuri imobile din domeniul public al UAT Rasova în domeniul public                 

al UAT Judeţul Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos, dragi consilieri! Vă mulțumesc.  

     Rezultat vot: 32 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al UAT Cernavodă în domeniul public al 

UAT Judeţul Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil din domeniul public al UAT  Oraş Negru Vodă în domeniul public     

al UAT Judeţul Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 32 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea impactului asupra dezvoltării economice la 

nivel judeţean/regional a proiectului de infrastructură rutieră propus, acordului de 

parteneriat între Agenţia pentru Dezvoltare Regională Sud-Est şi a UAT Judeţul 

Constanţa şi a contribuţiei de 2% din valoarea eligibilă a cheltuielilor necesare 

întocmirii documentaţiilor tehnico-economice pentru proiectul „Reabilitarea şi 

modernizarea drumurilor judeţene DJ 226A tronsonul DN”/Tariverde – Cogealac 

şi DJ 226B Tronsonul Cogealac – Grădina – Pantelimon – DN 2A Crucea”. 

-  Vot, vă rog frumos, dragi colegi! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de parteneriat între Agenţia 

pentru Dezvoltare Regională Sud-Est şi UAT Judeţul Constanţa şi a contribuţiei 

de 2% din valoarea eligibilă a cheltuielilor necesare întocmirii documentaţiilor 

tehnico-economice pentru proiectul „Conservarea, protejarea şi punerea                     

în valoare a Ansamblului Rupestru Murfatlar”. 

- Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

Dl. Marinescu Ion: Nu îmi apare opțiunea de vot. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Verificați dacă vă funcționează bine internetul.   

Dl. Marinescu Ion: Nu pot vota. 

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru.                 

Rezultat vot: 31 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

19. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat SC RAJA SA Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 32 de voturi pentru și o abținere. Acest proiect a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

20. Proiect de hotărâre privind acordarea unor stimulente financiare lunare 

personalului medical şi de specialitate din cadrul Spitalului Clinic                              

de Pneumoftiziologie Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 32 de voturi pentru, o abținere. Acest proiect a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

21. Proiect de hotărâre privind majorarea nivelului alocaţiei de hrană pentru 

consumul colectiv din cadrul Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa 

pentru pacienţii internaţi cu COVID-19. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot:  32 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

22. Proiect de hotărâre privind actualizarea nivelului chiriilor aferente unor spaţii cu 

destinaţie de cabinete medicale, situate în incinta Policlinicii nr.2 Constanţa, 

aflate în administrarea Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol 

Andrei” Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc. Există un coleg care nu a reușit să voteze? 

Închidem votul! 

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

23. Proiect de hotărâre privind actualizarea cuantumului redevenţelor aferente unor 

spaţii, proprietatea privată a  judeţului Constanţa, în care se desfăşoară activităţi 

medicale şi conexe actului medical, situate în incinta Policlinicii nr.2 Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

24. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa a unor echipamente 

medicale, în vederea dotării Compartimentului de Terapie Intensivă Neonatală 

din cadrul Secţiei de Neonatologie. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  
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Rezultat vot:  33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

25. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Spitalul Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei”Constanţa a unor echipamente 

medicale, în vederea dotării Centrului de Sănătate Multifuncţional Năvodari. 

-  Vot, vă rog frumos, dragi consilieri! Vă mulțumesc.  

Dl. Marinescu Ion: Nu am posibilitatea să votez!    

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pentru cei care nu reușiți să votați, ieșiți din sistem                  

și mai logați-vă o dată! Mai stăm 20 de secunde! 

Dl. Marinescu Ion: Nu apare, domnule președinte, nu apare opțiunea de vot! Am 

încercat de multe ori! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Verificați rețeaua de internet! 

Rezultat vot: 32 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

Rezultat vot:  32 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Situaţiilor financiare anuale încheiate                

la 31.12.2019 ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa            

în reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressment. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

28. Proiect de hotărâre privind actualizarea costului pentru acordarea de servicii 

sociale minorilor afectaţi de HIV/SIDA, aflaţi în plasament la Fundaţia Morning 

Glory House. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot: 33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al bugetului judeţean 

Constanţa pe trimestrul II, anul 2020. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  
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       Rezultat vot:  31 de voturi pentru și o abținere. Acest proiect a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2020 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

-  Vot, vă rog frumos! Vă mulțumesc.  

       Rezultat vot:  33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

şi a listei de investiţii pe anul 2020 pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială 

şi Protecţia Copilului Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos!  

 Sunt colegi care nu reușesc să voteze? Doamna Iuruc? Domnul Palaz?  

       Rezultat vot: 30 de voturi pentru și o abținere. Acest proiect a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

32. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2020 şi modificarea listei de investiţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă 

„Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos!  

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

33. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2020 şi modificarea listei de investiţii pe anul 2020 pentru Spitalul Clinic de 

Pneumoftiziologie Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos!  

       Rezultat vot: 32 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

34. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2020 pentru Direcţia Generală de Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos!  

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 
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35. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de la Teatrul 

pentru Copii şi Tineret Constanţa, „Căluţul de Mare”. 

 

 

-  Vot, vă rog frumos!  

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat.            

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri                        

şi cheltuieli şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de 

la Muzeul de Artă Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos!  

       Rezultat vot, vă rog frumos!                                

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 30 de voturi pentru, o abținere.  Acest proiect a fost 

adoptat. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri                         

şi cheltuieli şi a listei de investiţii, pe anul 2020, de la Muzeul de Istorie 

Naţională şi Arheologie Constanţa. 

-  Vot, vă rog frumos!  

       Rezultat vot: 31 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc 

foarte mult.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

şi a listei de investiţii, pe anul 2020, de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale 

Naturii Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos! Sunt colegi care nu reușesc să voteze? Domnule 

Enescu? Doamna Gheorghe?  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu se pot reconecta, domnule președinte! Au probleme.                

Și domnul Zahariuc și domnul Enescu. Au semnalat acest lucru, că nu se pot 

reconecta.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Așteptăm 20 de secunde să se deconecteze și să se 

reconecteze.  

        Rezultat vot: 32 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc!  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 
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39. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri                         

şi cheltuieli şi modificarea Programului de evenimente culturale, pe anul 2020, de 

la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, o intervenție de 5 secunde! Am cerut 

clarificări de la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. Acestea  

 

ne-au fost transmise acum câteva minute. Grupul P.N.L. va vota pentru acest proiect. 

Mulțumesc! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vă dau clarificările?  

Dl. Iordache Marian: Am primit clarificările și grupul P.N.L. va vota pentru acest 

proiect.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Perfect! Vot, vă rog frumos, pentru proiectul nr. 39!          

Rezultat vot: 34 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.                                

                     

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

şi a listei obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2020. 

     Îl dezbatem la sfârșit pentru că este bugetul Consiliului.  

 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 

funcţionare a Consiliului Judeţean Constanţa. 

- Vot, vă rog frumos!  Domnule Bizineche, domnule Enescu, ați reușit să votați? 

Mai așteptăm 5-10 secunde.                      

Dl. Enescu Marius Dumitru: Nu intră grila de vot.                         

      Rezultat vot: 33 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc 

foarte mult.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

42. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea în cadrul Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a unui membru. 

- Vot, vă rog frumos!   

Dl. Enescu Marius Dumitru: Nu intră grila de vot. Nu funcționează. Și dacă ies,                

nu mă mai primește înapoi, mă trimite la server.                   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Enescu, delogați-vă și mai logați-vă o dată.  

      Rezultat vot:  31 de voturi pentru și o abținere.  Acest proiect a fost adoptat.                  

Vă mulțumesc foarte mult. 

Dna. Belu Mariana: 31 de voturi pentru și o abținere .   

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

43. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea structurii organizatorice a 

Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf. Apostol Andrei” Constanţa. 
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Dl. Enescu Marius Dumitru: Nu se aude nimic din ceea ce spuneți, să știți! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cum? Nu mă auziți?  

     - Vot, vă rog frumos!   

      Rezultat vot:  33 de voturi.  Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc foarte 

mult. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri                       

şi Cheltuieli şi a Listei de Investiţii, pe anul 2020, de la Teatrul de Stat Constanţa. 

     - Vot, vă rog frumos!   

      Rezultat vot:  33 de voturi pentru și o abținere.  Acest proiect a fost adoptat.             

Vă mulțumesc foarte mult. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

45. Proiect de hotărâre privind modificarea Listei de investiţii a regiei Autonome 

Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa „în reorganizare, in judicial 

reorganisation, en redressment” pe anul 2020. 

     - Vot, vă rog frumos, dragi colegi!  Doamna Iuruc, ați reușit să votați? Doamna 

Iuruc, mă auziți?  

      Rezultat vot: 32 de voturi pentru.  Acest proiect a fost adoptat.  Vă mulțumesc 

foarte mult. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : 

46. Proiect de hotărâre privind transmiterea cu titlu gratuit unor unităţi administrativ 

– teritoriale a materialului lemnos rezultat urmare a acţiunii de igienizare              

a terenului proprietate publică a judeţului Constanţa, în suprafaţă de 108.685 mp, 

situat în Eforie Sud, Str. Republicii nr.7. 

- Vot, vă rog frumos!   

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, avem un amendament! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : O secundă! Nu treceți la vot! Să nu vorbim toți odată! 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog frumos, dacă se poate, am un amendament în ceea 

ce privește anexa nr. 1 și anume, la cele 4 localități Ciobanu, Horia, Seimeni                    

și Siliștea. Am dori ca 2 din aceste localități să fie înlocuite cu Mihai Viteazu                  

și Cuza Vodă.   

         Și aș dori ca dumneavoastră, ca și inițiator, să modificați anexa. Din cele 4 

localități să alegeți 2.  

         Propunem 2 amendamente. Primul ar fi să renunțați la 2 din cele 4, iar al doilea 

amendament să înlocuim cele 2 localități cu Mihai Viteazu și Cuza Vodă.                         

M-ați înțeles? Mă auziți?  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : Deci, din 4 localități 2 să fie Mihai Viteazu și Cuza 

Vodă , și al doilea amendament?  

Dl. Crușoveanu Marian: Să rămână numărul total de 4 localități, nu de 6. Să nu le 

adăugăm pe cele 2 la cele 4 existente deja. Mă auziți? Și să eliminați dumneavoastră 

2 localități.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Crușoveanu, este proiectul meu și mi-l 

susțin așa cum este. Supunem la vot amendamentul dumneavoastră. Și vă rog să îl 

formulați.  

Dl. Crușoveanu Marian: Da, atunci amendamentul este:  

        Adăugăm comunele Mihai Viteazu și Cuza Vodă, în locul comunelor Horia și 

Ciobanu.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Bine. Așteptați să îmi notez și eu.  

         Comuna Cuza Vodă în locul comunei Horia și comuna Mihai Viteazu în locul 

comunei Ciobanu.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am fi dorit ca dumneavoastră să alegeți cele 2 localități 

care rămân, dacă dumneavoastră nu doriți, fac eu propunerea.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule Crușoveanu, eu am inițiat un proiect de 

hotărâre, dumneavoastră aveți tot dreptul să faceți amendament și să supunem la vot 

amendamentul dumneavoastră.  

Dl. Crușoveanu Marian: Bine, acesta este amendamentul.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Trebuia să faceți dumneavoastră un proiect de 

hotărâre, sunteți consilier județean și aveați tot dreptul.  

     Domnule Crușoveanu, vă rog frumos să prezentați amendamentul 

dumneavoastră! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, se întrerupe, nu vă aud.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vă rog frumos, încă o dată, prezentați amendamentul 

pe care îl propuneți dumneavoastră.  

Dl. Crușoveanu Marian: Amendamentul este următorul: 

     Înlocuim unitatea administrativ teritorială Ciobanu și  unitatea administrativ 

teritorială Horia cu unitatea administrativ teritorială Mihai Viteazu și unitatea 

administrativ teritorială Cuza Vodă. 

     M-ați auzit?   

Dl. Țuțuianu Marius Horia : S-a înțeles foarte clar. Vot pentru acest amendament. 

     Vot, vă rog frumos!  

      Rezultat vot, vă rog frumos!                      

       18 voturi pentru, 13 voturi împotrivă, 2 abțineri. Acest amendament nu a trecut.  

       Trecem la votul pentru proiectul de hotărâre, vă rog frumos, cum era inițial.  

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, sunt probleme, colegii nu pot să 

voteze.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia : Acum, vot pentru proiectul de hotărâre! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, la amendament, domnul Enescu          

mesaj că nu poate vota. Și acolo nu s-a exprimat un vot. Colegii nu își pot exprima 

votul!  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Din păcate, mie îmi apare că și-au exprimat votul! 

Amendamentul s-a supus la vot! 

 

 

Dl. Crușoveanu Marian: Colegii nu și-au putut exprima votul! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Mie îmi apare votul exprimat. Nu trebuie să vă 

supărați că nu a fost adoptat amendamentul! 

       Vă rog frumos, vot pe acest proiect! 

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin, domnule președinte, dacă nu și-au exprimat 

votul, au apărut jos în grila aceea. Vot care nu a putut fi exprimat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule consilier, repet, acest amendament nu a fost 

adoptat! 

       Vă rog frumos, vot pe acest proiect! 

Dl. Iordache Marian: Care este rezultatul votului la amendament?  

Dl. Bola Alexandru Bogdan: Domnule președinte, au fost 18 voturi pentru.  

Dl. Iordache Marian: Câte voturi împotrivă și câte abțineri?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Domnule consilier, mă auziți? Domnule Crușoveanu? 

Dl. Crușoveanu Marian: Da, vă aud! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Așteptați o secundă! Să ridice mâna, dragi consilieri, 

cine dorește să reluăm votul pentru amendament! Și pe proiectul de hotărâre! 

      Domnule Crușoveanu, supun la vot din nou amendametul dumneavoastră. Vă 

rog să îl citiți citeț, cum trebuie, explicați-l cum trebuie ca să se înțeleagă, să nu ne 

acuze cineva. Nu vă aud, dați drumul la microfon! 

Dl. Crușoveanu Marian: Mă auziți acum? Am să citesc amendamentul încă o dată! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vă rog frumos! 

Dl. Crușoveanu Marian: Amendamentul este următorul:  

    Înlocuirea localităților Ciobanu și Horia cu localitățile  Mihai Viteazu și  Cuza 

Vodă în ceea ce privește repartizarea materialului lemnos rezultat urmare a 

acţiunii de igienizare a terenului proprietate publică a judeţului Constanţa, în 

suprafaţă de 108.685 mp, situat în Eforie Sud, Str. Republicii nr.7. 

     S-a auzit, s-a înțeles?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Acum, da! Reluăm votul pe acest amendament! 

     Vot, vă rog frumos! Pentru amendament! 

      Domnule Enescu, ați reușit să votați? Domnule Enescu! Domnule Enescu, ați 

reușit să votați? 

Dl. Crușoveanu Marian: Stați să îl contactez telefonic să vedem! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Rezultat vot, vă rog frumos! 
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       Voturi pentru amendament 19, voturi împotrivă 13 și o abținere.  

       Vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog frumos! 

Dl. Crușoveanu Marian: Se întrerupe, domnule președinte, să știți.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Vot pe proiect! 

Dl. Crușoveanu Marian: Proiectul a fost adoptat, domnule președinte, nu?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Sunteți gata, domnule consilier?  

 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu ați anunțat sau nu am auzit eu, amendamentul a fost 

adoptat?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Da, am spus, a apărut!  

Dl. Crușoveanu Marian: Sunt întreruperi, nu știu de ce.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Este vorba, domnule Crușoveanu și de rețeaua de 

internet a fiecăruia de acasă! Nu are legătură cu consiliu.  

Dl. Crușoveanu Marian: Îmi arată conexiune maximă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Este cineva care nu a reușit să voteze? Îmi apar mulți! 

Reluăm votul pe acest proiect! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnul Enescu avea o problemă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia : Apar 7 consilieri care nu reușesc să voteze. Vă rog 

frumos, reluăm votul. Deconectați-vă cei care nu reușiți să votați.  

Dl. Lămureanu Gheorghe:  Vot la amendament sau la proiectul de hotărâre?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Acum votăm proiectul de hotărâre, amendamentul  

l-am votat, acum votăm proiectul de hotărâre numărul 46.  

Dl. Lămureanu Gheorghe: Proiectul de hotărâre îl votăm cu amendamentul adoptat 

sau nu ?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Dacă amendamentul a fost adoptat, votăm proiectul 

de hotărâre cu amendament! 

Dl. Lămureanu Gheorghe: Am înțeles! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vot, vă rog frumos la proiectul de hotărâre! 

     Rezultat vot, vă rog frumos! 

     25 de voturi pentru și 6 voturi împotrivă! Acest proiect a fost adoptat! 

Dl. Ciucă Nicolae: Domnule președinte, am o propunere:  

Dacă aveți lemne, dați-le celor care au nevoie! Că sunt mai mulți! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Colegul dumneavoastră nu a dorit să le dea decât celor 

4 comune.  

Dl. Ciucă Nicolae: Poftiți?! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Colegul dumneavoastră a dorit să le dea numai către 4 

comune.   

Dl. Crușoveanu Marian: Dumneavoastră ați făcut propunerea de 4 comune, a 

rămas propunerea de 4 comune. A fost propunerea dumneavoastră! 

Dl. Marinescu Ion: Hai mă, termină! 
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Dl. Crușoveanu Marian: Vorbiți frumos, domnule coleg! Cu „haide, mă“! Vorbiți 

cu cine vă permite! Vă rog! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doresc să prezint proiectul de hotărâre.  

47. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Ştefan 

Gheorghe. 

Dl. Crușoveanu Marian: Știu, dar mai sunt colegi care, la o vârstă respectabilă încă 

mai trebuie educați! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă aveți ceva de discutat cu colegul dumneavoastră, 

puteți să o faceți în particular.  

47.Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnului Ştefan 

Gheorghe. 

      Vot, vă rog frumos! 

      Rezultat vot: 30 de voturi pentru, 1 vot împotrivă. Acest proiect de hotărâre a 

fost adoptat.  

În continuare proiectul de hotărâre nr. 40. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

40.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

şi a listei obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2020. 

     Vot, vă rog frumos! 

      Rezultat vot:  33 de voturi pentru. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.  

      Dragi colegi, vă mulțumesc pentru prezență! Vom mai avea o ședință în luna 

septembrie, în actualul mandat.  

     Vă doresc succes tuturor în campania electorală, multă sănătate și să ne vedem cu 

bine.  

      Să sperăm ca următoarea ședință, ședința de sfârșit de mandat, să fie în sala 

„Remus Opreanu“. 

 

 

Președinte,  

Ţuţuianu Marius Horia  

 

 Secretar General al Județului,  

            Belu Mariana  

 

 

 

                                                                                                          Întocmit,  

                                                                                                         Pîrvu Lidia  


